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År 2024 valde församlingsrådet att istället för att det införskaffades 
nya stolar till Aurelias första våning ta emot de gamla Artekstolarna 
från Pallivaha kyrka. Stolarna är svarta och blåa och passar mycket 
bra in i Aurelia. De blåa stolarna är också i använding på andra 
våningen i Aurelia. Stolarna är bekväma och omtyckta. Stolarna 
behöver dock renoveras och är nu satta i kö för att renoveras av 
samfällighetens egen personal. 
 
Förnyelsen av innergården gick framåt år 2024 men är ännu inte 
klar. Bland annat behöver stenbeläggningen putsas och det saknas 
ett solskydd för amfiteatern. Det har visat sig vara utmanande att 
bygga ett slags tak till amfiteatern men det är nödvändigt för att den 
ska kunna användas. Kunde man undersöka andra alternativ än de 
som redan utretts? För att gården ska fungera väl och hållas i skick 
behöver underhållet av den förbättras. Stenbeläggningen behöver 
putsas varje år, sopkärlen tömmas och möblerna underhållas. 
 
Förra året önskade församlingsrådet få en ny ugn, spis och kylskåp 
till köket på första våningen. Köket fick en kombinerade spis och ugn 
från Pikis gamla församlinghem och två kylskåp samt en frys är 
beställda. Så småningom behöver köket få ett nytt golv men kanske 
golvet som är där nu kan putsas och hålla något år ännu? 
 
I samtal med Katariinan seurakunta har kyrkoherdarna, 
kyrkomusikerna och disponenten kommit fram till att det 
välklingande pianot i lilla salen i Aurelias första våning ska flytta till 
S:ta Katarina kyrka. Pianot är av märket Yamaha och i mycket gott 
skick men placeringen vid väggen i lilla salen gör att pianot inte 
håller stämningen. Ett elpiano skulle fungera mycket bättre i lilla 
salen. Pianot i lilla salen används ofta så utrymmet kan inte vara 
utan instrument. 
 
Pianostämmaren som har skött om församlingens instrument under 
många år har konstaterat att flygeln i stora salen har kommit till 
slutet av sin livscykel. Som en tillfällig lösning har pianot fått en 
apparat som reglerar fuktigheten men det är dags för en ny flygel. 
Församlingens kantorer önskar därför att det införskaffas en ny flygel 
till festsalen i Aurelia. 
 

Förslag Församlingsrådet har följande investeringsönskemål 2025: 
 
- Stolarna som ärvdes från Pallivahas kyrka behöver renoveras så 



 
fort som möjligt. 
- Innergårdens renovering behöver slutföras så fort som möjligt. Det 
är viktigt att amfiteatern får något slags solskydd annars kan den inte 
används under sommaren. Stenläggningen måste putsas och 
underhållet av gården förbättras. 
- Det behövs ett elpiano till lilla salen och en ny flygel till festsalen i 
Aurelia. 
 

Beslut Församlingsrådet har följande investeringsönskemål 2025: 
 
- Stolarna som ärvdes från Pallivahas kyrka behöver renoveras så 
fort som möjligt. 
- Innergårdens renovering behöver slutföras så fort som möjligt. Det 
är viktigt att amfiteatern får något slags solskydd annars kan den inte 
användas under sommaren. Stenläggningen måste putsas och 
underhållet av gården förbättras. Församlingsrådet påpekar att det 
behövs ett nytt avtal om underhåll och skötsel av Aurelias 
utomhusområde. 
- Det behövs ett elpiano till lilla salen och en ny flygel till festsalen i 
Aurelia. 
 
Församlingsrådet ger i uppgift åt församlingens kantorer att senast 
30.5.2025 lämna in en utredning över hurdant elpianot och hurdan 
flygeln behöver vara, utredningen behöver innehålla prisuppgifter. 

 


